
Cyklodoprava v 
Bratislave, bola-

nebola
komisia 5.11.2013



hasenie problémov z minulosti
nevytváranie nových problémov

dva problémy



dobiehanie restov
vytváranie cykloinfraštruktúry kde chýba
samostatné projekty

hasenie problémov z minulosti



cyklostojany
cyklopriechod na Prístavnej
pikto na vozovke (Blumentálska, 
Radlinského, Špitálska, Štúrova, Páričkova)
asfalt (Dvojkrížna, Draždiak)

?

čo sa urobilo za posledný rok



Pribinova a okolie Eurovea
historický okruh nie je dokončený (od 2011)
radiály
...

čo sa neurobilo



zvýšené policajné kontroly
účasť iných oddelení magistrátu na komisii
účasť KDI na komisii, projektovanie KDI
debarierizácia pre chodcov (okolie staníc)
problematickí projektanti
workflow

čo sa neurobilo ...



Ružinov - obnova ciest bez doplnenia cyklo
mesto - obnova vodorovného značenia bez 
doplnenia cyklo
Historický okruh - napriek cyklokomisii

Žiadne bodové opatrenia neboli vykonané

čo uchádza



križovatka Bajkalská-Prievozská (zúženie 
cyklochodníka)
zákaz vjazdu cyklistov na Poľnú (hlavná 
mestská cyklotrasa)
menšie zákazy vjazdu cyklistov (Miletičova, 
Staré grunty, Jelačičova, Metodova, …)
“Zelená kocka” na mierku

čo sa zhoršilo



zrušenie cyklochodníka na Ružinovskej 
(LIDL)
premrhaná príležitosť tlaku na jednosmerky

ETM - minimálny posun vpred. 
Neakceptovanie hlavnej požiadavky - 
trvalých opatrení

čo sa zhoršilo 2



pri rozhodnutiach mesta pamätať aj na 
chodcov a cyklistov
časovanie

Metodika + ODI

nevytváranie nových problémov



Dostojevského rad
Košická a most Apollo
Landererova
Eurovea, River park
Dunajská
…
urobilo sa niečo ???

čo sa neurobilo dávno



Starý most, Sturova, Petržalka
križovatka Bajkalská-Prievozská
Škultétyho
Mlynské nivy (Karadžičova, Košická, )
(ne)zrušenie obrubníkov pri rekonštrukcii 
električiek pod stanicou
Trnavské mýto 

vytváranie nových problémov 1



cyklo pri protipovodňovej ochrane
Obchádzka pri odstávke starého mostu - či 
už pri promenáde od mostu SNP, či 
nevyriešené okolie Eurovei

vytváranie nových problémov 2



Trenčianska
Mlynské nivy

nové problémy v blízkej budúcnosti



závery komisie - dôsledné a rýchle plnenie
zakomponovanie cyklo a pešej infraštruktúry do 
všetkých aktivít mesta (a častí) => vyčleniť kapacity
ck. generel - poveriť T.Schlossera
zmena metodík na nerozširovanie IAD
zaviazať KDI k účasti + nech “neprojektujú”

výzva


